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Verslag Voorzittersoverleg d.d. 31-10-2022 

Locatie : OVU Kessel 

Aanwezig: Tegelen, Sevenum, Heeze, Baexem, Baarlo, Ell, Hegelsom, Arnhem, Stramproy, 

Hoogeloon, Helden, Maasbree, Loosbroek, Liempde.  

Namens bestuur: Theo Geenen en Johan Hoeijmakers, kandidaat bestuursleden Reinier Hoftijzer en 

Eric Kleijnen. Marc van de Korput is vanwege ziekte afwezig. 

 

Johan Opent de vergadering en legt uit waarom Reinier Hoftijzer en Eric Kleijnen aan de 

bestuurstafel zitten. Beide zijn kandidaat bestuurslid en vanwege voorlopig uitvallen van Marc van 

den Korput zijn beiden gevraagd deel te nemen namens bestuur en is aan Eric gevraagd de 

vergadering voor te zitten. 

Eric neemt de voorzittersrol op zich en heet iedereen van harte welkom.  

Reinier en Eric stellen zich voor en geven aan dat zij bereid zijn om zich op de extra ALV van 28 nov. 

a.s. verkiesbaar te stellen. 

Eric legt uit dat we in een bestuurscrisis zetten en op dit moment nog maar 2 actieve bestuursleden 

hebben ( door het tijdelijk uitvallen van Marc). Dit betekent dat een groot aantal taken niet (volledig) 

uitgevoerd kunnen worden. De commissies zijn ook onderbezet en 2 a 3 bestuursleden is net 

voldoende om de competitie, beker en NK in de lucht te houden maar zeker niet voldoende om door 

te ontwikkelen en veel andere zaken te regelen.  

Omdat er geen agenda is gemaakt, maakt Eric een rondje naast de aanwezigen: 

Helden: waar is januari beugelmaand gebleven in de beugelkalender, deze is stilaan komen te 

vervallen. Dit is een terecht opmerking en hier is bij vaststellen beugelagenda onvoldoende stil 

gestaan. Er zijn wel een aantal oorzaken te noemen zoals het wegvallen van weekenden in 

december ( kerst en oud en nieuw vallen in weekend). Verder wordt opgemerkt dat activiteiten te 

promotie en ledenaanwas in principe het hele jaar door georganiseerd kunnen worden.  Er zijn meer 

opmerkingen over de beugelagenda tijdens de discussie ( zoals beugelen tijdens sinterklaas 

weekend). Opgemerkt wordt ook dat deze opmerkingen nu pas komen en niet tijdens rondsturen 

concept agenda naar alle verenigingen. Volgend seizoen weer aandacht voor januari beugelmaand. 

Maasbree: vraagt naar stand van zaken mbt aanpassing spelreglement ( er zijn onduidelijkheden 

vwb uitleg “gelijke stand” ) Maasbree heeft een voorzet hoe dit aan te passen naar Marc vd Korput 

gestuurd. Door uitvallen Marc zit dit voorstel in verkeerde mailbox. Er wordt nogmaals gevraagd aan 

de vergadering om mails die het bestuur aangaan te sturen secretariaat@ beugelen.nl. Maasbree 
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zorgt dat voorstel in juiste mailbox komt. Bestuur zal zorgen dat eventuele aanpassing in stemming 

zal worden gebracht op extra ALV.  Bekeropzet is volgens Maasbree een goede opzet maar vraagt 

wel om evaluatie en mogelijk verfijning op onderdelen, meerder verenigingen delen dit. Bestuur en 

comm wedstrijden pakt dit op. Verder vraagt Maasbree om actualisatie van de website. Dit is een 

visite kaartje van de sport en is niet up-to-date en vaak oude informatie of geen informatie. Bestuur 

antwoord dat dit alle te maken heeft met ontbreken van mankracht. Maasbree heeft mogelijk 

kandidaat die wil helpen. Verder oppert Maasbree dat meer mandaat voor de commissies een vorm 

van ontlasten bestuur kan zijn, dit wordt door bestuur meegenomen. Maasbree vraagt hoe overige 

verenigingen staan in het standpunt door de week beugelen of in het weekend. Uit de discussie die 

ontstaat komt geen eenduidig beeld. Veel verschillende standpunten, geen consensus. Maasbree 

vraagt wat de overige verenigingen doen om leden te werven voor hun vereniging en de sport. Er 

worden diverse initiatieven ontplooit bij diverse verenigingen. De ledenwinst die dit oplevert is 

marginaal. Maasbree vraagt wat de rol en taak is van de comm reglementen bij het door 

ontwikkelen en uitproberen van nieuwe spelregels. Hier wordt op geantwoord dat voorstellen altijd 

welkom zijn bij de comm maar de afgelopen 2 jaar bewust gekozen is om niet teveel veranderingen 

door te voeren. Leider op de baan ondersteunen door regels te vereenvoudigen versus de 

oorspronkelijke bedoeling van het spel blijft een hekel punt.  

Heeze: vraagt waarom er niet meer aandacht gegenereerd is omtrent het bijschrijven van Beugelen 

in het immaterieel erfgoed. Reinier legt uit dat er veel (lokale) media is uitgenodigd maar het 

kennelijk niet interessant genoeg is. Heeze vraagt waarom er niet meer op de website gedaan is om 

dit te promoten en te verkondigen. Dit heeft weer alles te maken met tijd en mankracht. In de 

discussie die hieromtrent ontstaat valt enkele malen de term “dat kan de bond toch oppakken”. Er 

wordt nogmaals gesteld dat het bestuur op dit moment 2 personen zijn.  Heeze vraagt wat de 

mogelijkheden zijn in compensatie voor de hoge energieprijzen. Er wordt niet uitgesloten dat deze 

voor sommige verenigingen onbetaalbaar worden. Een aantal verenigingen geeft hierop aan dat 

isolatie de beste manier van bezuinigen is. NBB geeft aan weinig tot geen mogelijkheden te zien 

financieel te compenseren ( zou de reserves heel snel doen verdampen). NBB wil wel meedenken in 

aanpassen competitieprogramma om meerder wedstrijden op 1 avond te laten spelen.  

Baarlo: er gaat mogelijk een herinrichting plaatsvinden van het gebied waar de beugelbaan Baarlo 

ook in ligt. Dit zou mogelijk een verhuizing kunnen betekenen. Komende jaar moet een en ander 

duidelijk worden. 

Ell: vraagt wat we mogen verwachten van de NBB mbt de WBTR. We hebben met z’n allen nog even 

de tijd. Er is een (gedeeltelijke) vergoeding notariskosten toegezegd door de NBB. 
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Op de agenda van de extra ALV van maandag 28 november zullen (voor zover nu bekend) 2 

agendapunten komen te staan, nl :  bestuursverkiezing en reglementswijziging “gelijke stand”. 

Jo van Hoof merkt tot slot op dat alle reacties welkom zijn mbt. Bekeropzet , waar de commissie 

echter niets mee kan zijn opmerkingen als : “is niets”.  

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit Eric het overleg te 21.33 uur.  

 

 


